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СОА23-ВК08-25Ю
Регистриран на 13.02.2023 ДО КМЕТА НА СТОЛИЧЕН РАЙОН „ИСКЪР“

Г-Н ИВАЙЛО ЦЕКОВ

ПИТАНЕ

от Карлос Конгрсра - общински съветник

относно: извъртени ремонт и иа vpoi >зрг и изградени нови тротоари за 2022 
г.; план-график за ремонт и изграждане на нови тротоари за 2023 г. на територията 
на столичен район „Искър“;

Уважаеми г-н Кмет,

В ПК „Транспорт и пътна безопаснос до общински съветници и до 
политическите групи в СОС постъпват сигнали. жалби, писма ог живущи и работещи на 
територията на столичен район ..Искър" отправям нас ящото питане е цел получаване на 
конкретна информация за състоянието. предприетите действия и планираното относно 
поддръжката и ремонта на тротоарната мрежа на теп-1 рипа на района. По отношение на 
поддръжката, ремонта и изграждането ц- тротоарни i югилки на територията на Столична 
община една част от финансирането, въ ,..ai зи< о. in. i .тнениен- е централизирано чрез 
направление „Обществено строителство" Столична община, а друга е в
компетентността на кметовете на райони. Тон неустановено с ясни нравила положение 



води до непрекъснати въпроси, дори учудване о. страна на [ражданите, кой та какво е 
отговорен, респективно към кого да се обръща; д р. лочт или изграждане на тротоари, 
какго и кой е ангажиран с текущата им поддръжка. 11 тази връзка, предвид постъпващите 
непрекъснато запитвания, какго и жалби и оплаквания за тротоарни настилки с лошо 
състояние, желая да получа информация, касаеща конкретно район ..Искър". Към 
настоящия момент подобна информация, достъпна не просто за общинските съветници, но 
и за гражданите липсва. Затова и се налага чрез института на питането тя да бъде 
изискана.

Предоставянето на данните е необходимо с оглед изясняване на въпроса кои 
тротоари, в кои квартали, по кои улици са ремонтирани и изградени по договори, 
сключени от кмета на района, респективно финансирани от средствата . с които разполага 
района: какъв е обемът на възлаганите квадратури, кои са изпълнителите, кои обекти са 
приети, налагани ли са санкции за некачествено и чмнение, какви са гаранционните 
срокове, какви обекти предвижда за ремонт сто личен гайон ..Искър“ за 2023 г. Районът е 
предимно със високо застрояване (зони ЖК). са на ’П"е и обособени квартали с ниско 
застрояване - каквиго са Абдовица. Димитър Миленков и Ьусманци Нуждите, разбира се. 
в зависимост от тези показатели са различни има тротоари и тротоарни настилки, които 
на места поради проблеми с прилагането на ре д лация. спазването на строителните норми, 
незавършили отчуждителни процедури, нарушения на правилата за движение не отговарят 
на никакви стандарти за достъпна среда. Сериозен е и проблемът с липсващата илгг лошо 
изградена подземна инфраструктура (ВиК. комуникационна инфраструктура, трасета за 
електрозахрнване).

Тази специфика следва да бъде отчитана, защого категорично има разлика между 
ремонт или възстановяване на стари настилки и из раждането на изцяло нови тротоари 
(често предхождани или съпьсгвани и от израждането на подземна инженерна 
инфраструктура). Важен елемент е и нали чие го и поставянето гга антипаркинг елементи 
(като част от тротоарите или от пътите плаша). к. ъ, възпрепятстват паркирането и 
престоя по тротоарите, зашото един < чесгиге щюбдеми . бър« го амортизиране на 
тротоарните настилки са паркираните авг ъмобили върху ях I лзг- проблем е и ключов 
при поддръжката гг почистването на тротоарите което н някои части на района е буквално 
невъзможно заради паркираните автомобили п. гя.х (ипсата на антипаркинг елементи в 
чувствителни зони воли практически го невъзможност пешеходците да ползват 
тротоарите поради заемането им ог аътнюби « !| юнтщЬицирапсто на тези участъци е 
задължение не само на службата по контрол ст.гл.х н ?ц I но и нл кмет овете на райони.

В заключение основната цел на това пи' \ г с само га се събере и получи 
информация за целия район, но и да р прави анализ на база данните за
необходимост те и капани гега на районна!;; а гмнн : грация да ремонтира по-големи 
площи от тротоарните настилки и но пг ве . у гици 1 о защо, уважаеми господин Кмет. 



задавам следните въпроси и моля да получа отговор на тях на следващото заседание на 
СОС:

1. / По кои улици са извъртени през 2022 ;темонти на тротоарни настилки в 
столичен район ..Искър“ и каква е площта (к< тратурите) на възложените ремонти и на 
каква стойност са?

2. / По кои улици са изградени през 2022 г нови тротоари на територията на 
района и каква е площта (квадратурите), както и на кгжва стойност са?

3. / С кои дружества има сключени договори районната администрация за ремонт, 
текуща поддръжка и изграждане на тротоари з.■ 2022

4. / Какъв е размерът на разполагаемите и ia разплатените средства за ремонт, 
поддържане и изграждане на тротоари за 2' >22

5. / За кои обекти са наложени корекции за сметка на изпълнителя и за кои обекти 
е ангажирана гаранционната отговорност на и и ■ гтс щте.’

6. / По кои улици в кварталите ..Ли ювипа . .Бусманцн". ..Димитър Миленков" са 
ремонтирани тротоари през 2022 г. и но кои у щцп сл изградени нови тротоари през 2022 
г. за същите квартали?

7. / По кои улици се предвижда ремонт на тротоарни настилки за 2023 г., 
приблизително колко е квадратурата им и на каква rpoi нозна стойност?

13.02.2023 г.


